Short Biography Tabea Koloska

NL: Vocaliste en componiste Tabea Koloska staat bekend om haar authentieke composities, gepresenteerd door haar warme en expressieve stem die haar onmiddellijk in verbinding brengt met haar publiek. Opgegroeid in de intieme muziekscene van Dresden (Duitsland), bracht Tabea’s passie voor verschillende jazzstijlen haar via Maastricht naar NYC, waar ze in 2023 haar master in jazz afrondde. Sinds augustus 2023 is ze terug in Nederland, waar ze nu vanuit Rotterdam aan diverse muziekprojecten werkt en openhartig alledaagse gevoelens, gedachten en verhalen naar muziek vertaalt, of het nu in het Engels, Duits of Nederlands is.

EN: Vocalist and composer Tabea Koloska stands out for her authentic originals, as well as her warm and expressive voice, through which she immediately connects with her audience. Raised in the intimate music scene of Dresden (Germany), Tabea's passion for various jazz styles led her through Maastricht (the Netherlands) to New York City where she completed her master's degree in jazz music. Since august 2023 she is back in the Netherlands where she works in several music programs expressessing candidly everyday feelings, thoughts, and stories, whether in English, German, or Dutch.

DE: Die Sängerin und Komponistin Tabea Koloska zeichnet sich sowohl durch ihre originellen Kompositionen als auch durch ihre warme und ausdrucksstarke Stimme aus, mit der sie das Publikum sofort in ihren Bann zieht. Aufgewachsen in der familiären Dresdner Musikszene, führte Tabea’s Leidenschaft für verschiedene Jazzstile sie über Maastricht (NL) nach NYC, wo sie ihr Masterstudium absolvierte. Seit August 2023 ist sie wieder zurück in den Niederlanden, wo sie an verschiedenen Projekten arbeitet und ihre Gefühle und Gedanken musikalisch zum Ausdruck bringt - egal ob auf Englisch, Deutsch oder Niederländisch.
